
Laika Husbilsklubb Årsmöte 2023-05-06

§1 Mötets öppnande
Ordföranden Uno Persson förklarade mötet öppnat. Mötet hölls på Lagunens Camping i
Strömstad.

§2 Fastställande av dagordning
Mötet fastställde dagordningen.

§3 Val av mötesordförande
Som mötesordförande valdes sittande, Uno Persson.

§4 Val av mötessekreterare
Som mötessekreterare valdes sittande, Magnus Bengtsson.

§5 Fråga om mötets stadgeenliga utlysande
Mötets mening var att mötet utlysts enligt stadgarna.

§6 Val av 2 medlemmar som tillsammans med ordförande
justerar årsmötesprotokoll och tillika vara rösträknare
Mötet utsåg Göran Swedestad och Reidar Johansson.

§7 Års- och Kassaberättelse
Mötet godkände Års- och Kassaberättelse. Dessa hade skickats ut till deltagarna inför mötet
via e-mail.

§8 Revisionsberättelse
Ordföranden läste upp Revisionsberättelsen som därefter godkändes av mötet.



§9 Beviljande av styrelsens ansvarsfrihet under 2022
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

§10 Val av kassör på 2 år, ordföranden sitter kvar på 1 år,
övriga väljs på 1 år
Mötet valde enligt följande:

● Ordförande: Uno Persson
● Kassör: Kerstin Waller

○ Ersätter härmed sittande Kjell Högberg
● Sekreterare: Magnus Bengtsson
● Materialförvaltare: Conny Andersson

§11 Val av personer som skall ingå i Träffgruppen
Till Träffgruppen valdes Reidar Johansson, Ivan Wall, Göran Swedestad samt Kjell Högberg.

§12 Val av 1 revisor och 1 revisorssuppleant
Som revisor valdes Claes-Göran Eldeborn. Som revisorssuppleant valdes Lena Bogren
Legell.

§13 Val av 2 personer till Valberedning
Till valberedningen valdes Stefan Christiansson och Hans Kok-Larsson.

§14 Val av firmatecknare
Mötet valde att ordföranden Uno Persson och kassör Kerstin Waller var för sig är
firmatecknare.

§15 Fastställande av medlemsavgift för 2024
Mötet beslöt att bibehålla nuvarande medlemsavgift om 200 Kr.

§16 Behandling av inkomna motioner
Inga inkomna motioner förelåg.



§17 Övriga frågor
● På frågan om hur det gått med samarbete med norska Laikaklubben svarade

ordföranden Uno Persson att han kontaktat dem i frågan men att de ej har
återkommit.

● Höstträffen 2023: Det föreligger ett par alternativ men ingen plats eller datum är
beslutade.

● Förslag att förlägga en träff i Tällberg framfördes.
● Förslag om en märkesoberoende träff framfördes.

○ Här kan man se en eventuell problematik att hitta lämplig plats eftersom man
kan förvänta sig ett högt deltagarantal. Dock brukar det vara färre antal på
höstträffarna.

○ Styrelsen behandlar frågan vidare.
● Frågan om aktuellt antal medlemmar ställdes. Här svarade Kjell Högberg 135 st.
● Ordföranden Uno Persson upplyste mötet om att Erwin Hymer Group’s

Sverigerepresentant Willam Forsström slutat och att det har varit dåligt med
information kring detta från Laika. Laika’s hållning är “prata med återförsäljarna”.

● Fråga om en eventuell ny Italienresa framfördes.
○ Klubben har hittills gjort 4 st resor till Italien med fabriks- och vingårdsbesök.
○ P.g.a. platstillgång på campingar så ser man ett max antal deltagare till 22

bilar.
○ Tidigare har principen “först till kvarn gällt”. Man har haft en färdplan med

gemensamma övernattningar på resan Sverige -> Italien men där färden sker
individuellt. Resan Italien -> Sverige har ej organiserats av klubben.

§18 Mötet avslutas
Ordföranden tackade för deltagandet varvid mötet avslutades.


